
Generalforsamling	d.	15	marts	2018	
Referat	

	
	 	 	
																																									Dagsorden	:		
	 	 	

1. Valg	af	dirigent	
2. Aflæggelse	af	beretning	
3. Aflæggelse	af	regnskab	
4. Behandling	af	indkomne	forslag	
5. Fastsættelse	af	kontingent	
6. Valg	af	bestyrelse	og	bestyrelsessuppleanter	
7. Valg	af	revisor	og	revisor	suppleant	
8. Eventuelt.	

	
	
	
Der	var	67	fremmødte,	heraf	61	stemmeberettigede	
	
	
Carlo	Nyvang	Jensen	bød	velkommen	til	Biersted	Antenneforenings		Generalforsamling.	
	
	

1. Valg	af	dirigent	
Niels	Erik	Pedersen	blev	valgt	til	dirigent.		
	
	

2. Aflæggelse	af	formandens	beretning	ved	Carlo	Nyvang	Jensen	
	
Se	særskilt	punkt	med	beretning.	
	
Kommentarer	og	spørgsmål	til	formandens	beretning:	
	
Hvordan	virker	Samsung	App	og	Yousee	Film	app	?	
Samsung	App	og	Android	app	til	android	bokse,	kan	downloades	til	Samsung	fra	årgang	2016	
med	det	nye	styresystem	samt	ny	androidboks	der	er	kommet	i	YouSee	butik.	Denne	app	
virker	som	et	supplement	til	YouSee	boks	og	kræver	derfor	man	har	en	sådan	boks.	Denne	app	
har	dog	begrænsninger	ift	boksen.	F.eks	mangler	TV-Guiden	
	
Yousee´s	TV	og	film	app	kan	derimod	downloades	til	telefon	og	tablets	når	man	har	et	YouSee	
abonnement	og	man	kan	se	alle	sine	programmer	herpå.	Ydermere	kan	man	via	cromecast	
caste	sine	udsendelser	til	tv.	
	
	



Kommer	der	en	kampagne	på	udskiftning	af	gammel	TV-boks	ti	ny	4K	boks	?	
Da	det	er	YouSee	der	distribuerer	boksen	er	det	kun	dem	der	ved	dette.	Men	det	vil	
selvfølgelig	blev	opslået	hvis	der	skulle	komme	denne	mulighed.	
	
Skal	vi	stadig	betale	Coda	afgift	til	DR	selvom	det	kan	tages	ned	fra	luften.	
Ja	desværre	er	der	nogle	ting	vi	er	underlagt.	
		
Hvorfor	koster	første	boks	30	kr.	og	efterfølgende	99	kr.	
Normalprisen	er	99	kr.	men	igennem	Biersted	Antenneforening	har	vi	fået	en	foreningsrabat	
på	første	boks	således	at	vi	kun	skal	betale	30	kr.	
	
Er	det	nødvendig	med	alle	de	nye	ting	der	kommer	når	vi	er	tilfredse	med	det	vi	har	?	
Nej	!	Biersted	antenneforening	vil	bare	gerne	tilbyde	flere	muligheder,	men	er	man	tilfredse	
med	sine	TV-pakker	og	Bredbåndspakker	så	behøver	man	ikke	at	ændre	noget.	
	
Hvad	gør	man	for	radiofolket?	
Tja,	her	er	antenneforeningen	uden	for	indflydelse	over	hvad	der	sker	i	samfundet	mht	fm	sluk	
og	ændringer	af	DAB	systemer.		
	
			
	
Herefter	blev	formandens	beretning	godkendt.	
	
	

3. Aflæggelse	af	regnskab	ved	Evan	Skjelmose	
Se	særskilt	punkt	med	regnskab.	
	

													Regnskabet	godkendt				
	
	
	

4. Behandling	af	indkomne	forslag	
	
Der	var	ingen	indkomne	forslag.	
	
	

5. Fastsættelse	af	kontingent	
	
Bestyrelsens	foreslår	et	uændret	grundkontingent	på	275	kr.			
	
Forslaget	om	uændret	grundkontingent	vedtaget.	
	

6. Valg	af	bestyrelse	og	bestyrelsessuppleanter	
	
Evan	Skelmose	og	Kim	Christensen	var	på	valg	og	alle	modtog	genvalg.	



	
Bestyrelses	suppleant	Leif	Lenz	og	Thomas	Frost		modtog	genvalg		.	
	
	

7. Valg	af	revisor	og	revisor	suppleant	
	
Genvalg	til	Niels	Erik	Pedersen	som	revisor	og	Peder			som	suppleant.	
	
	

8. Eventuelt.	
	
			


